
Referat til LAMU-møte 21.03.2023  
Møte: 
LAMU-møte FAI 
  

Sted: 
298B, Farmasibygget 

Tid: 
21.03.2023 
kl.09:30-11.30 

Møteleder:  
Kathrin Bjerknes  

Referent: 
Åse-Karine Fjeldheim 

Deltagere: 
Arbeidsgiverrepresentanter 
Kathrin Bjerknes 
Solfrid Odnes 
Åse-Karine Fjeldheim 
Arbeidstakerrepresentanter 
Bente Amalie Breiby (LVO) 
Tor Gjøen (vara for Stig Pedersen-
Bjergaard) 
Iuliana Johansen  

Observatør: 
Representant fra BHT; Julie Dung Ngoc 
Tran (vara for Knut Andresen) 
 
 
Forfall: Stig Pedersen-Bjergaard, 
Mouhammad Alshbib, Andreas Ullsgård 
(vara for Mouhammad Alshbib), Knut 
Andresen og studentrepresentant 
Martin Kratzsch 
  

  
 
01-23 Godkjenning av møteinnkalling og agenda 

Vedtak: Godkjent. 
 
 
02-23 Referat fra forrige møte 
  Vedtak: Godkjent. 
 
 
03-23 Orienteringssaker 

a) Avviksrapportering: 4 HMS-avvik er registrert i 2022 og 3 i 2023. 
Åse-Karine informerte om HMS-avviksrapporter i CIM. 

   2023: 
- Dårlig ventilasjon på Aud.1, FAI.  
- For dårlig avtrekk i mange av avtrekksskapene. 
- Bakgrunnen for den ene meldingen, viste seg å være en misforståelse. 
Kommentar: Alle sakene er fulgt opp eller er under oppfølging. Det skal sendes 
påminnelse til alle ansatte om å melde inn uhell og nesten-uhell som avvik. Personskader 
følges opp av nærmeste leder og eventuelt kontorsjef, i tråd med retningslinjer for 
håndtering av HMS-avvik.  
 

b) Ledelsens gjennomgåelse (LGG). 
Kommentar: LGG er en årlig gjennomgang av hvordan instituttet ivaretar HMS. Åse-
Karine informerte om at LGG-møte vil være 12.april. LAMU får rapporten til orientering. 

 
c) Oppsigelse av areal i 4.etg., farmasibygningen. 

Kommentar: Solfrid informerte om at oppsigelsestiden utløper 1.april 2023. Instituttet  
har ikke mottatt tilbakemelding fra EA vedrørende oppsigelsen, tross gjentatte purringer.  
Lokalene det gjelder denne gangen, er den ene korridoren i 4.etg. Det er gjort en stor  
rydde-/flytteinnsats av miljøene som har disponert arealene. 
 

d) Energisparingstiltak. 



Kommentar: Solfrid informerte om at instituttet p.t. verken har fått beskjed om at tiltak  
er iverksatt eller dato for eventuell iverksettelse.  
 

e) LAMU-seminar  
Kommentar: Åse-Karine informerte om kommende LAMU-seminar. Agendaen er 
LAMUs rolle i eventuelle forberedelser og etterarbeid av arbeidsmiljøkartleggingen neste 
år; ARK 2024.  
  
 

04-23 GK – måling av luftgjennomstrømningen i avtrekksskap på FAI. 
 GK gjennomførte målingene på FAI 13. og 14.mars 2023. Se rapport fra GK (Sak 04-23). 
  Kommentar: Åse-Karine informerte om målingene:   

Til sammen hadde vi 17 avtrekksskap og 1 avtrekkshette som hadde lavere luft-
gjennomstrømning enn 0,50 m/s. 0,50 m/s er anbefalt minimumsgrense. Disse er stengt inntil 
videre.  
Vedtak:  

- Alle avtrekksskap må være igjen når de ikke brukes. Det øker luft-
gjennomstrømningen på de avtrekkene som er i bruk. 

- For å sjekke om eller hvor mye avtrekksskapene påvirkes av den generelle 
komfortventilasjonen, ber vi EA om å ikke senke ventilasjonen i fysikk-/kjemibygget 
i en periode, og foreta en ny måling. Det er 3 forskjellige systemer som ventilasjonen 
går på, så det bør gjøres for hver av dem. 

- Bestille service der det trengs, hvis ikke avtrekksskapene (de nye) får akseptabel (0,5 
m/s) luftgjennomstrømning etter tiltak med ventilasjonen. Gamle skap har EA ansvar 
for.  

- Instituttleder og seksjonsleder holdes orientert om framdriften rundt tiltakene på 
avtrekksskapene på Seksjon for Farmasøytisk kjemi. 

 
 
05-23 Oppfølgingssaker 

a) Støy fra nitrogenanlegg rom 340. 
b) Vinduer i ZEB-bygget. 
Kommentar: EA har ikke svart på gjentatte purringer i disse to sakene.  
Tiltak: Purrer videre på EA. 

 
 
06-23 Eventuelt 
 Valg av verneombud på seksjonene. 
 Kommentar: Seksjonslederne har foretatt et forenklet valg av verneombud på deres seksjon. 
 
 


